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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.1.8.2015 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji  

Rady Miejskiej w Olecku, odbytego w dniu 28 kwietnia 2015 roku. 

 

 Na stan 8 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                                  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku  

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 W zastępstwie Dyrektora Zespołu Szkół w Judzikach – Marzanna Sienkiewicz, 

 Dyrektor Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie – Teresa Sulima, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach – Janina 

Rękawek, 

 Dyrektor Zespołu Szkół w Babkach Oleckich – Mirosław Matusiak. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia informując, iż przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji odbędzie na kolejnym 

posiedzeniu: 

 

1. Działalność placówek oświatowych (szkoły wiejskie). Wizyta w szkołach w Kijewie, 

Gąskach, Babkach Oleckich i Judzikach. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

 

Do punktu 1 – Działalność placówek oświatowych (szkoły wiejskie). Wizyta w szkołach 

w Kijewie, Gąskach, Babkach Oleckich i Judzikach. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, że celem posiedzenia jest zapoznanie się ze szkołami i z problemami w 

placówkach oraz z sukcesami i osiągnięciami szkół. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

zaproponowała, aby wizyty w szkołach rozpocząć w następującej kolejności: Judziki, Babki 

Oleckie, Kijewo, Gąski. 

 

Komisja udała się z wizytą do szkół. 
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Zespół Szkół w Judzikach 

 

Na początku wizyty Pani dyrektor pokazała członkom komisji pomieszczenia stołówki                       

i zarazem świetlicy szkolnej, następnie radni obejrzeli pomieszczenia zespołu wychowania 

przedszkolnego, oddziału przedszkolnego oraz pozostałe klasy i bibliotekę szkolną. 

 

Członek Komisji – Renata Dunaj 

zapytała, do której godziny jest otwarta świetlica. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, iż świetlica z elementami socjoterapii jest otwarta w godz. 12:30 – 16:00. 

Korzysta z niej ok. 20 uczniów. Środki na jej utrzymanie pochodzą z profilaktyki 

przeciwalkoholowej. Ponadto funkcjonuje również świetlica szkolna. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

dodała, że od tego roku ustawa o systemie oświaty nakłada obowiązek istnienia świetlicy 

szkolnej w każdej szkole podstawowej, w gimnazjum może być, ale nie musi. Dotychczas 

świetlicy szkolnej w Judzikach nie było, gdyż nie istniała taka potrzeba. W tym roku 

konieczne było utworzenie świetlicy, gdyż w szkole uczą się również uczniowie 

dojeżdżający. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, na jakich zasadach są przyjmowani uczniowie do świetlicy z elementami socjoterapii. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, iż przeprowadzana jest diagnoza przez psychologa i wychowawcę. Dla 

wszystkich uczniów z diagnozą jest miejsce, w jednej grupie może być maksymalnie                          

25 uczniów.  

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ilu uczniów korzysta z dożywiania. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, że z dożywiania korzysta ok. 60 uczniów. Posiłki dowożone są z Gimnazjum 

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku. 

Poinformowała, iż sukcesywnie do szkoły zakupywane jest nowe wyposażenie. Klasy nie są 

liczne, więc komfort pracy jest dobry. Internet jest doprowadzony do każdej sali.  

Pochwaliła się nowo wyremontowaną łazienką dla chłopców. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, ilu uczniów jest obecnie w szkole i jak to się ma do sytuacji sprzed 3 lat. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, iż w szkole uczy się 116 uczniów i tendencja utrzymuje się. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy liczba uczniów gimnazjum na przyszły rok szkolny zmieni się. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, że liczba uczniów znacząco nie zmieni się. 
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Członek Komisji – Renata Dunaj 

zastanawiała się, dlaczego dzieci z Olecka są przywożone do tutejszego oddziału 

przedszkolnego, bo na pewno nie ze względu na warunki, gdyż sale są małe. 

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, iż przykładowo babcia jednej z dziewczynek mieszka w Lenartach i ja odbiera 

po zajęciach, dlatego rodzice zdecydowali się zapisać dziecko do tutejszego oddziału 

przedszkolnego.  

Odnośnie biblioteki szkolnej poinformowała, że nowe książki są zakupywane na bieżąco w 

ramach posiadanych środków.  Ponadto biblioteka jest wyposażona w komputer, telewizor i 

rzutnik.  Planuje zakup rzutnika również do pracowni językowej.  

Poinformowała, że uczniowie korzystają z boiska w Lenartach. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, jak wygląda sprawa wyposażenia szkoły w sprzęt sportowy.  

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

odpowiedziała, iż obecnie jest potrzeba zakupienia siatek na duże bramki. Inny sprzęt 

sportowy jest.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy szkoła boryka się z jakimiś problemami, czy są potrzeby.  

 

W/z Dyrektora Marzanna Sienkiewicz 

wskazała, że przydałby się w szkole monitoring, którego szacunkowy koszt wynosi                        

ok. 5.000 zł.  

 

 

 

Zespół Szkół w Babkach Oleckich 

Na wstępie wizyty Pan dyrektor pokazał członkom komisji przydomową oczyszczalnię 

ścieków, boisko szkolne a następnie radni obejrzeli pomieszczenia świetlicy szkolnej, kuchni, 

skąd wydawane są obiady dla 100 osób, pokój psychologa oraz pozostałe klasy, m. in. 

zespołu wychowania przedszkolnego, oddziału przedszkolnego oraz pracownię językową                   

i komputerową. 

 

Dyrektor Mirosław Matusiak 

poinformował, iż główną bolączką szkoły są małe sale lekcyjne oraz brak stołówki – dzieci 

spożywają obiady w klasach. W planach była rozbudowa szkoły poprzez dobudowanie od 

strony boiska w systemie pawilonowym, sali gimnastycznej, stołówki i biblioteki. Koszt 

takiej inwestycji to ok. 1 mln zł.  

W szkole uczy się 140 uczniów. Nie przyjmuje już żadnych uczniów z innych obwodów, 

gdyż w szkole jest za ciasno i są bardzo trudne warunki pracy. Obecnie w zespole 

wychowania przedszkolnego jest 16 uczniów, w przyszłym roku będzie 13.  

W każdej sali lekcyjnej jest wykładzina PCV. Biblioteka znajduje się w budynku oddalonym 

od szkoły, nauczycielka przynosi książki uczniom. Inwestycja w zakresie dostępu do 

szerokopasmowego Internetu jest na ukończeniu.  

Konieczne jest też poszerzenie ramy wjazdowej, gdyż samochód z węglem miał problem                  

z dojazdem do kotłowni. 
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Członek komisji – Renata Dunaj 

zwróciła uwagę, iż żadna klasa nie spełnia wymogów. Do szkoły powinno przyjmować się 

tylu uczniów, na ilu pozwalają warunki lokalowe. 

 

 

Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie 

 

Na początku wizyty Pani dyrektor pokazała członkom komisji przydomową oczyszczalnię 

ścieków, nowy plac i parking oraz boisko szkolne. Następnie radni udali się do biblioteki, 

nowo powstałej pracowni języka polskiego, stołówki z kuchnią oraz do sal lekcyjnych. 

 

Dyrektor Teresa Sulima 

poinformowała, iż szkoła posiada dwie kotłownie – olejową i węglową. W ramach inwestycji 

gminnej wybudowano maszt do szerokopasmowego Internetu. Zimą uczniowie jeżdżą na 

basen oraz na zajęcia do sali gimnastycznej w Gąskach. 

W bieżącym roku szkolnym w gimnazjum jest 66 uczniów. Cały czas jest zagrożenie 

likwidacji placówki. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał o zatrudnienie nauczycieli w szkołach, czy w przyszłym roku coś się zmieni. 

 

Dyrektor Teresa Sulima 

odpowiedziała, że obecnie łącznie z nauczycielkami będącymi na urlopie macierzyńskim                

w szkole pracuje 15 nauczycieli. W przyszłym roku zatrudnienie zmniejszy się.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

pochwalił, iż szkoła jest bardzo ładna, czysta i zadbana. 

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ilu uczniów będzie w szkole w przyszłym roku, jeśli powstanie jeszcze jeden oddział.  

 

Dyrektor Teresa Sulima 

odpowiedziała, że będzie 71 uczniów, a pod względem lokalowym nie będzie kłopotu.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w związku z planowanym utworzeniem jeszcze jednego oddziału zwiększy się 

zatrudnienie. 

 

Dyrektor Teresa Sulima 

odpowiedziała, iż liczba nauczycieli nie zwiększy się, gdyż w tym roku aż 5 nauczycieli ma 

ograniczenie etatu, który uzupełniają w innych placówkach oświatowych.   

Uczniowie są chętni do współpracy, biorą udział w różnych akcjach.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy szkoła ma jakieś potrzeby w zakresie inwestycji. 

 

Dyrektor Teresa Sulima 

odpowiedziała, że konieczne jest wykonanie magazynku sportowego. 

Szkoła posiada monitoring (12 kamer) i system alarmowy. Od czasu jego montażu nie ma 

zniszczeń mienia i włamań. Dzieci chętnie korzystają z boiska popołudniami i w weekendy. 
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Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, w jakim wieku jest kadra nauczycielska i jak wygląda zatrudnienie pod względem 

stopnia awansu zawodowego.  

 

Dyrektor Teresa Sulima 

oznajmiła, że najstarszy nauczyciel jest z rocznika 1962. Wśród 15 nauczycieli 5 osób to 

nauczyciele dyplomowani. 

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał panią kierownik, czy w klasach 1-3 z nauczaniem początkowym będą zajęcia 

wychowania fizycznego prowadzone przez nauczycieli w-fu. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, iż godziny przydzielają dyrektorzy szkół, to ich decyzja. Jej zdaniem 

uczniowie już od drugiej klasy szkoły podstawowej powinni mieć zajęcia z nauczycielem             

w-fu. Jednak jest generalny problem z pracą nauczycieli nauczania początkowego, chodzi o  

godziny, gdyż informatykę i język obcy prowadzą nauczyciele o tych specjalnościach. Jeśli  

nauczyciele nauczania wczesnoszkolnego mają dodatkowe specjalności, to dyrektorzy szkół 

chętnie z tego korzystają.   

Ministerstwo Edukacji Narodowej realizuje program „Mały mistrz”, w ramach którego 

przekazuje pieniądze na opłacenie wynagrodzenia nauczyciela wychowania fizycznego, który 

raz w tygodniu, w klasach z nauczaniem początkowym, prowadzi zajęcia razem                                

z nauczycielem klas I-III. Wszystkie gminne szkoły podstawowe uczestniczą w projekcie.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę, że w tym roku szkolnym w Szkole Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II                    

w Olecku jest duże zagrożenie, że nie powstanie klasa sportowa, ze względu na zbyt małą 

liczbę uczniów. To spowoduje zmniejszenie liczby godzin dla nauczycieli. Zapytał, jak 

zostanie rozwiązana ta sprawa. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, iż we wszystkich szkołach, gdzie są klasy sportowe, jest zagrożenie. Nabory 

są w trakcie, a arkusze organizacyjne jeszcze tworzone, więc nie zna szczegółów. 

Zgodnie z przepisami klasa sportowa może liczyć od 10 do 20 osób. Inny przepis mówi 

wyraźnie, kiedy może być podział w klasie. Jest to wyłączna kompetencja dyrektorów szkół.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

nawiązując do wniosku radnego Karola Sobczaka zgłoszonego na sesji poddał pod rozwagę, 

aby problem z naborem do klasy sportowej rozwiązać poprzez zastosowanie innowacji.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zaznaczył, że całą organizację pracy szkół dostosowuje się do przyjętej koncepcji. Nie 

rozmawiał z Burmistrzem na temat coraz lepszego miejsca w rankingu rywalizacji sportowej 

szkół naszego województwa, ale jest to powód do dumy. Jest to wynik dotychczasowych 

działań zarówno urzędu, dyrektorów szkół, jak i nauczycieli, bo osiągnięcia są. Jeśli 

koncepcja nadal będzie taka sama, to działania należy kontynuować.   

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

wyjaśniła, iż na etapie tworzenia arkuszy organizacyjnych dyrektorzy zgłaszają problemy,              

a ponadto jeszcze nie została zakończona rekrutacja do klas sportowych. Jeśli dzieci nie 
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zechcą być w klasie sportowej, to nikt ich do tego nie nakłoni, więc jej zdaniem trzeba 

popracować nad promocją.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że nie chodzi tylko o to, iż dzieci nie chcą zapisać się do klasy sportowej, czasami 

nie mogą ze względu na różne wady, np. wzroku, serca, czy astmę. Jeśli przy małej liczbie 

chętnych odpadnie kilka osób z powodów zdrowotnych, powstanie trudna sytuacja i starania 

wielu osób pójdą na marne.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

podkreślił, iż należy dawać rodzicom możliwości wyboru, którzy zwracają uwagę, czy                  

w danej szkole na dobrym poziomie są różne zajęcia pozalekcyjne typu artystyczne, 

sportowe, czy przedmiotowe. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

zgodziła się, że każda szkoła powinna mieć swój charakter i właściwie w każdej placówce 

gminnej tak jest. 

 

  

Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

 

Komisja rozpoczęła wizytę od obejrzenia pomieszczenia budynku wielofunkcyjnego, gdzie 

mieści się zespół wychowania przedszkolnego, stołówka z kuchnią, świetlica i biblioteka. 

Następnie Pani dyrektor pokazała członkom komisji boisko szkolne i ogród botaniczny oraz 

pomieszczenia budynku głównego z salą gimnastyczną, a także budynek nauczania 

zintegrowanego, oddziału przedszkolnego oraz pozostałe klasy. Pani dyrektor zaprosiła 

członków komisji do izby historycznej – pokoju poświęconego patronowi szkoły 

Marszałkowi Józefowi Piłsudskiemu. Na koniec wizyty komisja obejrzała wyremontowany 

budynek gospodarczy, który obecnie służy do prowadzenia zajęć dydaktycznych. 

 

Dyrektor Janina Rękawek 

poinformowała, iż liczba dzieci w zespole przedszkolnym utrzymuje się na stałym poziomie, 

a sala mieści 25 dzieci.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w przyszłym roku zmieni się ilość uczniów w szkole. 

 

Dyrektor Janina Rękawek 

odpowiedziała, że obecnie w placówce uczy się 215 uczniów i liczba utrzymuje się na stałym 

poziomie. Sytuacja co roku jest zmienna w zakresie oddziału przedszkolnego, raz są dwa 

oddziały raz jeden. Są dwa lub trzy niepełne etaty nauczycieli np. z religii. Jednak szkoła stara 

się realizować innowacje, w nowym roku szkolnym powstanie klasa terapeutyczna. 

Wszystkie klasy liczą powyżej 18 uczniów.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ilu uczniów dojeżdża z Olecka. 

 

Dyrektor Janina Rękawek 

odpowiedziała, że z miasta dojeżdża 11 dzieci.  

 



7 
 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę, iż coraz większym zainteresowaniem rodziców z miasta cieszą się szkoły 

wiejskie.  

 

Dyrektor Janina Rękawek 

powiedziała, że budynek wielofunkcyjny wymaga ocieplenia oraz wymiany dachu i instalacji 

centralnego ogrzewania. Szkoła posiada 2 kotłownie. Umiejscowienie szkoły w trzech 

budynkach jest trudne do utrzymania. W długiej perspektywie czasowej można byłoby 

pomyśleć o dostawieniu lekkiej konstrukcji do budynku głównego szkoły, bo jest miejsce                   

i wówczas problem rozwiązałby się.  

Na energię cieplną pozyskaną z węgla szkoła wydatkowała w 2013 r. – 47.482 zł, w 2014 r. – 

41.876 zł. Kuchnia również jest na opał i w 2013 r. na ten cel wydatkowano 5.430 zł, zaś w  

2014 r. – 2.677 zł. Należy pamiętać, iż zużycie opału wzrasta, jeśli przyjeżdża duża liczba 

wczasowiczów. Niestety dochody pozyskane z wynajmu pomieszczeń szkolnych należy 

odprowadzać do budżetu gminy. Kiedyś z tych pieniędzy można było wykonać remonty                           

w placówce. 

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ile wynoszą w skali roku dochody budżetu ze wszystkich placówek z tytułu wynajmu 

pomieszczeń.  

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, iż rocznie dochody wynoszą ok. 50.000 zł.  

 

Dyrektor Janina Rękawek 

poinformowała, że szkoła założyła własne stowarzyszenie i pozyskuje wiele wyposażenia                

w ramach różnych projektów. Ponadto wskazała na dobrą współpracę z proboszczem 

pobliskiej parafii.  

Kuchnia szkolna wydaje codziennie 410 obiadów również do szkół na Osiedlu Siejniku i w 

Kijewie.  

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

stwierdziła, iż gmina posiada w 3 placówkach bloki żywieniowe i zapadła decyzja, że te 

kuchnie będą przygotowywać posiłki dla uczniów ze wszystkich szkół.  

 

Dyrektor Janina Rękawek 

wskazała, że widzi problem z ogrodzeniem budynku nauczania wczesnoszkolnego, 

zastanawia się, czy nie będzie konieczna rozbiórka i zmiana przebiegu wjazdu do budynku. 

Ponadto potwierdziła, iż słuchawki w pracowni językowej są bardzo awaryjne.  

Poinformowała, iż pokój poświęcony patronowi istnieje od czasów nadania imienia szkole                  

i w tym pomieszczeniu są pisane projekty oraz wnioski o dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych. Dzieci bardzo lubią ten pokój.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że widać po otoczeniu, że szkoła dużo robi i jest przykładem dla innych szkół. 

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

stwierdził, iż oprócz włożonej dużej pracy społeczności szkolnej wiele zależy od środków 

finansowych. Zapytał, jakie pani dyrektor widzi potrzeby inwestycyjne w szkole. 
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Dyrektor Janina Rękawek 

odpowiedziała, że oprócz wymiany poszycia dachowego na budynku wielofunkcyjnym                         

i wymiany sieci centralnego ogrzewania konieczne jest wykonanie ogrodzenia boiska                        

i wymiana ogrodzenia przy budynku nauczania wczesnoszkolnego, a także remont dziedzińca 

przy budynku wielofunkcyjnym. Zachodzi również potrzeba uporządkowania sprawy 

własności działki przy szkole, po której przebiega dojazd do prywatnej nieruchomości.  

Najlepszym rozwiązaniem byłoby dobudowanie do budynku głównego pawilonu. 

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

stwierdził, iż za kilka miesięcy Burmistrz przystąpi do planowania budżetu na przyszły rok. 

Zaproponował, aby wydział przygotował wieloletnią prognozę inwestycyjną uwzględniającą 

potrzeby wszystkich szkół. Ponadto warto byłoby znać dochody z wynajmu pomieszczeń 

szkolnych i porównać ze wcześniejszymi latami.   

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne Wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

prosił członków komisji o zastanowienie się nad zgłoszonymi potrzebami, które zostaną 

przedyskutowanie na kolejnym posiedzeniu. Prosił także panią kierownik o przygotowanie 

zestawienia, o którym była mowa wyżej. Być może będzie zasadne powrócenie do 

poprzedniej formy, gdzie dyrektorzy szkół dysponowali własnymi pieniędzmi pozyskanymi                 

z wynajmu pomieszczeń szkolnych. Środki mogły wówczas służyć jako wkład własny do 

projektów.  

 

Członek komisji – Karol Sobczak 

powiedział, iż trzeba mieć na względzie w pierwszej kolejności rozwiązanie problemu 

lokalowego w Zespole Szkół w Babkach Oleckich. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

stwierdziła, że wydział posiada zestawienie najpilniejszych potrzeb w szkołach, gdzie są już 

wydane decyzje Sanepidu.  

Obecny rok szkolny jest ostatnim rokiem, kiedy funkcjonują oddziały przedszkolne przy 

szkołach. Oddziały przedszkolne będą przedszkolami, a tu z kolei są wymagane bardziej 

rygorystyczne normy. Każdy dyrektor szkoły podstawowej przygotowuje się do tej zmiany.  

Zgodziła się, iż najpilniejszą potrzebą jest rozbudowa budynku szkoły w Babkach Oleckich. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne wnioski.  

 

Komisja popiera realizację potrzeb zgłoszonych przez dyrektorów poszczególnych szkół: 

 Zespół Szkół w Judzikach: wygospodarować środki w budżecie gminy na naprawę 

lub wymianę sprzętu w pracowni językowej oraz wykonanie monitoringu                          

w szkole;   

 Zespół Szkół w Babkach Oleckich: rozważyć rozbudowę budynku szkoły w systemie 

pawilonowym, aby rozwiązać problem lokalowy. Wówczas mogłaby powstać 

stołówka szkolna, biblioteka i sala informatyczna. 

Komisja wnosi o zakup pomocy dydaktycznych do pracowni językowej. 

 Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie: wykonać magazynek sportowy; 

 Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach: wykonać remont 

dachu i wymienić sieć centralnego ogrzewania w budynku wielofunkcyjnym, 

ogrodzić boisko i wymienić ogrodzenie przy budynku nauczania wczesnoszkolnego, 

wyremontować dziedziniec przy budynku wielofunkcyjnym. Zachodzi również 

potrzeba uporządkowania sprawy własności działki przy szkole, po której przebiega 

dojazd do prywatnej nieruchomości.  

Komisja prosi, aby Wydział EK przygotował wieloletnią prognozę inwestycyjną 

uwzględniającą potrzeby wszystkich szkół. Ponadto warto byłoby znać dochody                         

z wynajmu pomieszczeń szkolnych i porównać ze wcześniejszymi latami.   

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono.  

 

      Protokołowała                                                                 Przewodniczący Komisji        

Małgorzata Adameit          Wojciech Rejterada 

  

 


